
PROTOKOL NrIIZ!010

obrad trI sesji Rady Mrejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 17 grudnia 2010 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%).

W obradach uczestnczyli zaposzen goCcie wedlug zaQczonych list obecno$ci.

Rada Miejska minut4 ciszy uczcih pamigc radnego Miasta i Gminy Ostrzesz6w I i II
kadencji sarnorz4du w latach 1990 - 1998 Alfonsa Olejniczaka nnrlego 1l grudnia

2010 roku.

Porz4dek posiedzenia

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnodci obrad
2. Przedstawienie porzqlku obrad III sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad III sesji Rady Miejskiej
4. Prryjgcie protokol6w z I i II sesji Rady Miejskiej
5. Interpelacje i zag{ania radnych
6. Zapytania i wnioski przewodniczqpych dzielnic i softysow
7. Podjgcie uchwal w sprawie:

e) powolania skladu osobowego oraz wyboru przewodnicz4cego i zastepcy

przcwodnircz4g:ego Komisji Budietu i Przestrzngann Pravta
f) powohnia skhdu osobowego oraz wyboru przewodniczqpego i zastpcy

przevro&trcz4cego Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
g) powolania skladu osobowego oraz wyboru przewodniczqpego i zastqpcy

ptzewodnrcz4cego Komisji O5w'raty, Kultury, Sportu i Zdrowia
h) powolania skhdu osobowego oraz wyboru przewodnicz4cego i zastqrcy

przewodnicz4cego Komisji Planowani4 Rozwoju i Promocji Gminy
8. Ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy
9. Sprawy r62ne i infornracje

l0.Z*oircznria

Do Fktu l-qo Otwarcie i rtwierdzenie orawomocno6ci obrad
Radny Edward Slazypek - Przewodnrczryy Rady Mejskiej otworzyl
obrady III sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, i:e sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.

Do o-ktu 2-so Pfledstewienie oonadku obrad III sesii Radv Mieiskiei
Radrry Edward Sklzypk - Przewodniczqpy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, kt6ry radni otrzymali. Wni6sl o prryjqcie do porzadku
ohlraA '}tzySpie 

protokol6w z I i II sesji Rady Miejskiej".
Rada Miejska jednoglofnie (21 glositw ,7d') prz ,rljpla' zglosmry
wniosek.

Do o-litu 3-eo Wvb6r rekretarzr obred III s6ii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturq radnej Beaty
Calinskiej na sekretarza ob,rad dzisiejszej sesji
Radna B€ata Calinska wyrazfu 4odg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosow,,za") wybrala radn4 Beate Califske
sekretarzem obrad III sesji Rady Miejskiej.
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Do p-ktu 4-qo Pmviecie nrotokol6w z I i II gesii Rrdv Mieiskiei
Radny Kazimierz Bacik - sehetarz obrad I sesji Rady Mrejskiej
zglosil wniosek o przyjpcie protokolu z I sesji.
Rada Miejska jednoglodnie (21 gNosbw ,sd') przyj$a zgloszony
wniosek.
Wniosek stanowi zalqpznik do protokofu.
Radny Adam Boci4ga - sekretarz obrad II sesji Rady Miejskiej
zglosil wniosek o przyjEcie protokolu z II sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (21 glos6w ,,2a") przylgla z-$osnny
wniosek.
Wniosek stanowi zahfznik do protokolu.

Do o-ktu 5-so Interpelacie i zanvtania radnvch
Radny Zbigniew Ifujser nawi4gujqp do postulatu zgloszonego na ostatniej
sesji Rady Miejskiej 12 lat temu zwraca sip z interpelacj4 o wyjaSnienie
przycryn zaniechnia dziataf., jaKe mstalypodjqte i okredlone przez
Komisjg Gospodarki Komunalnej i Rolnictw4 kt6ra na wniosek radnego
dokonala rozeznania terenu Osiedla Piast6w pod k4rem zasadnofui
wykonania odpowiednich prac w celu usprawnienia dojazdu i wyjazdu
z tego osiedla.
Minplo 12 lat i mieszkafcy maj4 prawo oczekiwac stosownych dziahri
w tej sprawie. Zapluje czy Burmistrmir orazPrznwodniczqpemu Rady
Miejskiej znana jest zasada kontytvacji wladzy. Prosi o udzielenie na piSmie
odpowiedzi o przyczyny zanieclvna wlw dziatnfi orazjakie i kiedy zostan4
podjqte decyzje celem retlizacji qlaszanrego od lat problemu.
Na wniosek wyborc6w prosi o wyja3lltenre zdztzania opisanego na lanach
,,Czasu Ostrzeszowskiego" nr 48 z dnia I grudnia 2010 roku w artykule pt.

,,Stare wraca", a odnoszqpego sip do osoby I Mceprzewodnicz4cego RaAy
Miejskiej Grzegorza Wigcka. Uwaiz 2e fe96 ta godn w dob're imig radnego
jak i calej Rady, wnosi o podjgcie wyja6niefi co do jego prawdziwo6ci,
a w pr4padku jej potwierdzenia, o podjgcie stosownych decyzji w stosunku
do dyrektora i pracownik6w Ostrzeszowskiego Centrum Kulhry.
Dodatkowo, w takiej sytuacji apeluje do Rady Miejskiej o podjgcie decyzji
co do dalszego pehienia funkcji I Wiceprzewodniczpego ptznz mlnego
Grzegorza Wigcka (stosowny wniosek zostanie przedstawiony po dokonaniu
wyjainien). Wnosi o odpowiedf na piSmie. Tre$i wniosku wraz z ksero-
kopQ artykulu stanowi zalqpmik do protokolu.
W nawia3aniu do przeslanego Burmistrmwi pisna dotycz4cego problem6w
z od6nieianiem prry blokach zwraca sip z pro6h4. na podstawie lisnr otrzy-
manego pd mies*airca" o prowadzenie od$nieiania tak2e prry domkach
jednorodzinnych"

Radny AdarnZawadaMaj4c m uwaArc, irc mstal wybruty nowy samorzad
gminny i wojew6dzki, zwraca sip z pro6@ do burmistrzq aby tematy strate-
giczne, poruszane w poprzednich kadencjach (rnin. wlprowadzenie ruchu
tranzytowego z Ostrznsznw4 budowE ci4g6w pieszo-rowerowych prry
drogach wojew6 dzlich, rozu'iez,anie bezpieczeristwa na drodze nr 444
i 449), kt6re sq niekontrowersyjne i znane wszystkim czlonkom Rady
Miejskiej, przedstawi6 nowo wybranym radnym wojew6dzkir& t)'n
furdzieJ, in w przysztymroku czekajq nas wybory parlamentame. Drogi
wojew6dzkie funkcjonuj4 na zasadach wieloletnich plan6w inwestycyjnych
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ikaide dzialanie, ktdre sigpojawia w trakcie kadencji stanowi problenr,
kiedy chce sig je ujqf w phnie. W zwiqzkl z tym warto od sarnego
pocz4tku kadencji kla$ nacisk na realizacjp tych inwestycji.
Porusza kwestig od6niezania dr6g wojew6dzkiclg o kt6rej roznawial juz
wczefniej z Burmistrzemi zwraca uwagq na absurdalnoS6 wytycznych
dotyczqpych prowad.zenn prac mtnwycll np. ze od5niezanie moina zacz46

dopiero po ustaniu opad6w Sniegu. Sugeruje , iE wafio byloby spotkac sQ

w gronie burmistrzow miast i grnfi na kt6rych terenie r6wnie2 przebiegaj4
drogi wojew6dzkie i wystqpid wsp6lnie do Urzqdu Marszafl<owskiego
w celll mtiarry zapis6w dot. akcji zimowej.
Radny Ryszard Szymanski sugeruje koniecznoSi wprowadzenia do porz4d-
ku obrad kolejnej sesji tematu od5nieiania dr6g oraz informacji o stanie
i ilo$;i Srodk6w wykozystanych na ten cel. Jednocze!;nrc zglaszakika
uwag od miesd<aric6w dotyczqpych samego sposobu odfniezania i sygnali-
zuje trzy z niclt-
Po pierwsze, prrystanek autobusolvy na ul. Zamkowej jest notorycmie
zaslplv/any przez pfug od6niezaj4cy droge, dlatego osoby oczekujqpe na

autobus nie majq gdzie sta6, akiedy ten pnyle'dzie, zalrzymuje sig na Srodku
jezalrn i zatrrymqe caly ruch; kto wiEc odpowiada zz odinie2ane prqstan-
ku.
Po drugie, zzpytuje kto jest odpowiedzialny za stan skrzy 'zowani4 kiedy
krrzynje sip droga wojew6 dzka z grlllinrq, przttacnjqp przyklad Ronda
Ofiar Katynia u zbiegu ulic Armii Ikajowej, Kolejowej i Lqkowej, na kt6-
rym nast4pit paraliz ruchu podczas opad6w Sniegu. Kierowcy nie chcqg

doprowadzid do kolizji z imymi poj azdant, wseidzah w slupki drogowe.
Wystarila sytuacja" 2€ funkcjonariusze policji nie bpdqp rryrzy zAanenu,
przyjechali do jednego takich kierowc6w, odnajduj4c go po numerach
rejestracyjnych pojazdq w celu wystawienia mandatu kamego za spowo-
dowanie koli{i. Jednak pozostaje pytanie kto jest odpowiedzialny za taki
stan sktzy2awui4 kt6ry doprowadzil do wyst4pioria w/w s,'tuacji.
Po trzecie, mieszkafcy skar24 siq, 2e pfug od5nieiajqp droge zarzwa
Sniegiem chodniki; przejx,ie., kt6re zostalo odgarnigte wi*znrem, rano jest
us)pane Sniegiem zepchniptym z ulicy. Sugeruje, ie naleZy sig zastanowii
nad koniecznodci4 wywozenia Sniegu i blota z ulic.
Radny Henryk Mackani6 potwierdza wypowiedZ radnego Ryszarda
Szymariskiego, porusza kwestip zarypywania Sniegiem i blotem przy-
stank6w autobusowych przez plugi od$nieiaj4ce drogQ drajowq m I I
w miejscowo Sci Ro gaszy?,e,

Radna Beata Calirlska w imieniu mieszkarlc6w dzielnicy nr 6 prosi o
zwr6cenie uwagi na brak o5wietlenia na prrystanku autobusowym przy
uL Przemyslowej, co stwarza niebe4iecze6stwo oczekuj4cych.

Do n-ktu 6-so ZNovtxnia i wnioski nrz€wodniczacych dzielnic i soltvs6w
Nikt nie zabral glosu.

Do n-ktu 7-so Podiecie uchwel w sorrwie:
a) oowolania skledu osobowego omz wvboru oflffodniczacoso

i zasteocv orzewodniczeceso Komisii Budietu i Pz€stu,egania Prawa
Radny Edward Skrrypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zapoznal
Radg ze skladem osobowym powyzszej Komisji - radni zglaszali ch96
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pracy w Komisji: Kazimierz Bacik, Adam Bociqg4 Marek Czwordor;
Jan G6ra, Aleksander J6zefiak, Zbrgmew K^jser, Miroshwa Modrz,r'Iisk4
Slawomir Odrobinski i Adam Zawada.
Radny Henryk Kajser zaproponowal radnego Shwomira Odrobinskiego
na Przewodnicz4cego Komisji Bud2€tu i ... . Radny wyrazil zgodg na
kandydowanie.
Rada Miejska 20 glosami ,,2a", I ,,wstrrymujacym" wybrah radnego

Slawomira Odrinskiego Przewodnicz4clm Komisji BudiBtu i .... .

Radny Arkadiusz Suchanecki zaproponowal radnego Kazimircrza Backa
rn Zastgpc7Prznwodniczqpego Komisji Budirctu i .... . Radny qrazil
zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska 20 gbsann,,zat',I ,,wshryrnujqpym" wybrah radnego

Kazimierza Bacika Zastgpc4 Przewodniczqpego Komisji Budlrctu i .... .

Radne Beata Calinska i Krystyna Sikora zglosily wniosek o dopisanie
ich do skhdu osobowego Komisji Budrctu i .... .

Rada Miejska 20 glosnn.iti ,,2d', I ,,wstrzymujqpym" przyjpla zgloszany
wniosek.
Radny Edward Skrzypek przedstawil projekt uchwaly w sprawie powo-
lania skladu osobowego oraz wyboru przewodniczqpego i zastgpcy

przewodniczqpego Komisji Budzetu i kzestrzegaira Prawa
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosltw ,sd') podjgh trchwalE.

Uchwala Nr III/9/20 I 0 stanowi zalqpzrik do protokolu.

b) nowolania skladu osobowego oraz wvboru orzewodniczaceso
i zasteocv oz,ewodniczaceso Komisii Gosoodarki Komunalnei
i Rolnictwe
Radny Edward Skrrypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zapoznl
RadE ze skladem osobowym powyzszej Komisji - radni zghszali chpc

pracy w Komisji: Kazimierz Bacih Adam Bociqga, Marek Czwordorl
Zbigniew Kajser, Jan Klimeh Pawel Kl6ska" Miroslawa Modra'fiska,
Slawomir Odrobirski, An&zej Og6rkiewicz i Adam ZawaAa'
Radny Andrzej Og6rkieiwicz zglosil kandydatujE radnego Adama
Zawady rnPrzewodniczqpego Komisji Gospodarki Komunalnej i Rol-
nictwa. Radny Adam Z,awada wyrazl zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska 20 glosami ,,2a", I ,,wstruymujacym" wybrala radnego

Adarrn Zawadq Przew odnicz4pym Komisji Gopsodarki Komunalnej
i Rolnictwa.
Radny Adam Zawada proponuje radnego Pawla Kl6skE na Zastepce

Przewodnicz4cego powyzszej Komisji. Rady Pawel Kl6ska wyrazil
zgodg na kandydowanie.
Rada 20 glosami ,vtl', | ,;wstrzymtjacym" wybrala radnego Pawla
I06ske ZastEpca Przewodntczryego Komisji Gospodarki Komrmalnej
i Rolnictwa.
Radny Edward Skrzypek przedstawil projekt uchwaly w sprawie powo-
lania skladu osobowego oraz wyboru przewodniczqpego i ustgpcy
przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa.
Rada Miejska jednoglodnie (21 glosow ,za") podjgb uchwalq.
Uchwah Nr III|10/2010 stanowi zalqpznik do protokolu.
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c)

i zesteocv pzewodniczaceeo Komisii Ofwietv. Kulturv. Soortu
iTdrowie
Radny Edward Skrrypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zapoznal
Radg ze skladem osobowyn powyxzej Komisji - radni zglaszali chqc
pracy w Komisji: Beata Calirfuka Henryk Kajser, Zbigniew ltujser,
Pawel Kl6sk4 Henryk Mackanid, Krystyna Sikor4 Arkadiusz
Suchanecki Ryszard Szymafski i Grzegorz WiEcek.

Radny Aleksander Jbzefiak zglnza radn4 Krystynp Sikora na Przewod-
niczqp4 Komisji O6wiaty Kuhury, Sportu i Zdrowia. Radna qtazila
zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska 19 gNosarfi. ,2 ",2 ,,wstrrymujacymi" wybrala radn4
Ifuysryne Sikora Przewodniczqc4 Komisji O6wiaty, Kultury, Sportu
i Zdrowia.
Radny Aleksand er lizefiak zfusza radn4 Beatq Califskq na Zastqpcp

Przewodniczqpej Komisji O6wiaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. Radna

wyrazila zgodg m kandydowanie.
Rada Miejska 20 glosnllln ,Zd', I ,,wstrzymujacym" wybrala radna
Beatg Cali6sk4 Zastppc4 Przewodniczqpej Komisji O6wiaty, Kultury'
Sportu i Zdrowia.
Radny Edward Skrrypek przedstawil projekt uchwaly w sprawie powo-
hnia skhdu osobowego oraz wyboru przewodniczqpego i zastEpcy
prznwodntcz4cego Komisjio3wiaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,'za) podjeh uchwalQ.

Uchwala Nr III/lll20l0 starcwi za@nk do protokolu.

d) oowolanie skladu osobowego oraz wvboru orzewodniczaceso
i zastepcv orzewodnicztceso Komfuii Planowania. Rozwoii
i Promocii Gminv

Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zaponta,l
RadE ze skhdem osobowym powyiszej Komisji - radni zglaszzh ch3e
pracy w Komisji: Zbigniew Kajser, Jan Klimek, Antoni Obsadny,

Ardrzej Og6rkieiwicz i Arkadiusz Sucbanecki
Radny Ctrzngon Wigcek zghsza kandydaturE radnego Arkadiusza

Suchaneckiego na przewodnicz4r.ego Komisji Planowania Rozwoju
i Promocji Gminy.
Radny wyrazil zgodE na kandydowanie.

Rada Miejska 20 gNosafi:n ,,zzt', I ,,wstrzymujacym" wybrala radnego

Arkadiusza Suchaneckiego Przewodnicz4cym Komisji Planowania"

Rozwoju i Promocji Gminy.
Radny Arkadiusz Suchanecki zglosil kandydaturp radnego Andrzeja
Og6tkbwicza m ZastEpca Przewodniczqpego Komisji Planowutta, ..'. .

Radny wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska 20 glosami ;l', I ,,wstrzymujacym" wyb'rala radnego

Andrzeja Og6rkiewicza Zastgpc4 Przewodniczqpego Komisji Planowa-

nia, Rozwoju i Promocji Gminy.
Radny Edward Skrzypek przedstawil projekt uchwaly w sprawie powo-
lania skladu osobowego oraz wyboru przewodnicz4pego i zastqpcy
przewodticz4cego KomisjiPlanowania, Rozwoju i Promocji Gminy.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,,2a") podjph uchwalg.
Uchwab Nr III/12/2010 stanowi zalqcznik do protokolu.



Do o-ktu 8-go Ustahnie wvnaerodzenia dlr Burm;trzr Miasta i Gminv
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
projekt uchwaly.
Radny Zbigniew Kajser zglasza wniosek - naleiy ustalii dla Burmistrza
wynagrodzenie w wysokoSci dw6ch Srednich krajowych albo sta*'ki
minimalne zgodnie z tabelami rozporzqdzenia Rady Ministr6w w sprawie
wynagradzana prasownik6w samorzadowych.
Radny Ryszard Szymanski przedstawil Radzie ro ryon4dznnie Rady
Minstr6w w sprawie wynagadzann pracownik6w samorz4dowych.
Radny Jan G6ra zglosil wniosek o I 5 minutow4 przerwE w obradach.

Przewodnicz4cy_ fady Mrejskrej oglosil l5-minutow4 przerwE w ob'radach
(godz t1@- 11u).

Glosowanie wniosku radnego Zbigniewa IGjser - 17 glos6w ,;a" odrzu-
cenienr, I ,Btzecitt'' i 3 ,,wstrzymujace" - vmiosku nie przyjeto.
Fadny Ryszard Szymanski zapytr$e czy nre rnleialoby prrygotowac nowego
projektu uchwaly poniewaz trzy skladnikj wynagrodzenia zaproponowano
w stawkach g6mych.
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej po raz drugi
przedstawil projekt uchwaly.
Rada Miejska 18 glosami,,2a", 2 ,przrcitv" i I ,,wstrrymujryym" podjela
uchwalg.
Uchwala Nr III/13/2010 stanowi zalqfznik do protokolu.

Do o-kfu 9-so Sorawv niine i inforrnacie
Radny Zbigniew Kajser stwierdza" 2e na I sesji Rady Miejskiej testowal
radnych i dlatego zglosil swoj4 kandydaturp na Przewodnicz4cego Rady
Miejskiej.
Wnosi o sprostowanie w telewizji PRO-ART przezPtzewodnrczqpego Rady
wypowiedzi o szerokiej koalicji radnych Rady Miejskiej - co jest nie
prawd4 poniewaz ani z ninL ani z radnym Ryszardem Szynrariskim nikt nie
roznawial o utworzeniu koalicji.
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapoznal Radg
z ZarzqdzenemNr 88/2010 Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszfw z dnta
3 grudnia 2010 roku w sprawie obrotu materialami i artykulami pirotech-
nicznymi oraz ich uZy'\,vania i wni6sl o zatwierdzenie poprzsz przegloso-
wanie.
Radny Zbigniew Kajser zglosil sprzeciw poniewaZ nie ma tematu w po-
rz4dku obrad sesji. Zapytuje jakajest podstawa prawra zatruv'refiznrr,a
zatz4dznniaBvmnfizz.
Irena Slpzak - Radca Prawny Urzpdu Miasta i Gminy wyjasnila trE zav4-
dzenie winno byt przez Radg zatwierdmne na najblirszej sesji zgodnie
zart.41 2i3.
Radny Henryk Ikjser stwierdzil 2e jest przeciwnikiem sprzr/ruzy i u4-
wania artykul6w pirotechnicmych.
Radny Zbigniew Kajser stwierdz4 irc sesja winna byi dobrze prrygotowana.
Radny Henryk Mackani6 zwr6cil sig z proS@ aby Smy siE nie testowali
i nie pouczali
Rada Miejska jednoglo6nie (21 glosbw ,,zd) zatwwdzfu Tav4dzene
Nr 88/2010 Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzesz6w.
Z,arz4Azene Nr 88/2010 stanowi zalqczrik do protokolu.
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Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinforrnowal:
- radni otrrymali zaproszenie na posiedzenie w dniu 28 grudnia br.
w sprawie projektu bud2etu Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2011 rolq

- 30 grudnia br. odftdzie sig IV sesja Rady Miejskiej.
Radny Henryk Kajser zwr6cil sig z proSb4 o zglaszanie terml w do planu
pracy Komisji Rew@jnej na 201 I rok.
Mariusz Witek - Burmistrza wyja5nit
- na kolejnej sesji przedstawi informacjq o odinielaniu dr6g miasta i gniny,
- prrystanki autobusowe winni odinieiad
Radny Adam Zawada stwierdzil, irc Zarz$DrbgWojew6dzlich nie od6nie-
ia i nie posypuje dr6g.
Zwr6cil sig do rdnego Ztiryntewa Kajser o nie uprawianie demagogii.

Do o-ktu 10-qo Zrkoiczenie
Ptznwodnrcz4y Rady Miejskiej kr6tko podsurmwal przebieg obrad sesji,
podziqkowal wsrystkim za ludzial w obradaclt Aoiryl irycznnia Swiafecme
i zamknal obrady III sesji Rady Miejskiej.

R.ada podejnnwala 5 uchwal.
RaAa roryoc4la, obrady o godzinie lP , a z*oitczyla o godzinb 12@ .

Sekretez
obrad III sesji Radg Mieiskiej

J->€.,r*1L (l o_lt n' t(*-
mgr Berte Cali6ske PRZEWT)t)Ntcz\oY

tt ADV ll I E.rs x I t-,.1

mgr Eduard. ,Skrzvpeh

Protokolowala:


